



Norsk Pointerklub

REFERAT
STYREMØTE
13.12.2016

MØTETYPE	Telefonmøte
MØTELEDER	Sven-Tore
PROTOKOLLFØRER	Ann-Karin
DELTAKERE	Ragnhild, Terje, Torstein, Inger-Lill

Sven-Tore ønsket velkommen og ga ordet til Per Ola Brekke

Emner på dagsordenen

SAK 66/16 VM-UTAKINGEN

DISKUSJON			
Per Ola Brekke orienterte om saken			
KONKLUSJONER	Styret tok det til orientering		
GJØREMÅL	ANSVARLIG	TIDSFRISTDATOER	

SAK 67/16 SISTE STRYMØTE REFERAT

DISKUSJON			
KONKLUSJONER	Godkjent, referatet finnes på nett		
GJØREMÅL	ANSVARLIG	TIDSFRISTDATOER	

SAK 68/16**INNKOMMET POST
STYRE**

DISKUSJON			
Det kommer mye mail og i disse dager mange mail om utstillinger, mail som er relevant for klubben blir videresendt til styre. RU- Arvelighet om tre reising i fuglearbeid Dommer konferansen i januar.			
KONKLUSJONER	Innkomet post tatt til orientering		
GJØREMÅL	ANSVARLIG	TIDSRISTDATOER	

SAK 69/16**ØKONOMI**

DISKUSJON			
Ingen endring, Sven- Tore har fått markeringsdekkene som var til hovedprøva og har betalt disse. Når regnskapet er ferdig for hovedprøven/Derbyen, vil Sven-Tore se på om vi søker FKF for å dekke underskuddet Ann-Karin har ikke fått svar på mail sendt til Regnskapsfører.			
KONKLUSJONER			
GJØREMÅL	ANSVARLIG	TIDSRISTDATOER	
Purre Regnskapsfører	Ann-Karin	Snarest	

SAK 70/16**SPONSORER**

DISKUSJON			
Avtaleforslag er sendt til Hørsel Labben – avventer svar derfra.			
KONKLUSJONER			
GJØREMÅL	ANSVARLIG	TIDSRISTDATOER	

SAK 71/16**ÅRBOK**

DISKUSJON		
Sven Tore har sendt mail til Distrikts representantene med info om å gjøre ferdig årsberetninger og resultater innen fristen til Årboka. Har mottatt midlertidig rapport fra Agder/Telemark. Annonser må skaffes og Torstein har tatt tak i dette.		
KONKLUSJONER		
GJØREMÅL	ANSVARLIG	TIDSRISTDATOER

SAK 72/16**DR/NPK**

DISKUSJON		
Mail med info om hva som må jobbes med er gått ut. Sven Tore har mottatt oversikt over utstillingene/treffene og oversikt over dommere. Det jobbes med en oversikt over spesialdommere, Henvendelse har vært sent til Finland og Sverige. Tilbake meling fra Sverige med et par navn. Nytt Årshjul over aktiviteter.		
KONKLUSJONER		
GJØREMÅL	ANSVARLIG	TIDSRISTDATOER
Samle inn navn på Spesialdommere Utarbeide liste over dommeren. Nytt Årshjul, info både på mail og Facebook	Sven Tore Terje Torstein	

SAK 73/16**AVLSRÅD/DATAHOUND**

DISKUSJON		
Terje har vært i kontakt med WEB og Datahound om å få valpelista tilgjengelig med ett klikk mot dagens to. Dette er en større jobb, og vi bruker ikke mer tid på det og lar det være som det er. Terje er i gang med brukerveiledning til datahound og tar kontakt med Ole for hjelp til utforming. Det jobbes med å få flere folk inn i avlsrådet. Terje følger opp muligheten for å legge inn utenlandske resultater i Datahound under merknadsfeltet. HD-statistikker- Pointer har hatt et oppsving på HD i 2016, sammen med flere raser. Avlsrådet har foreløpig bedt om en uttalelse fra NKK om det er endringer i rutinene for avlesning.		
KONKLUSJONER		
GJØREMÅL	ANSVARLIG	TIDSRISTDATOER

SAK 74/16**RU, INNKOMMET POST**

DISKUSJON		
Se under innkommet post styret		
Fuglehundens ungdom – medlemskort. RU vil ta denne saken opp på et litt senere tidspunkt. Vi avventer saken.		
KONKLUSJONER		
GJØREMÅL	ANSVARLIG	TIDSRISTDATOER

SAK 75/16**FKF**

DISKUSJON		
Forslag til saker og kandidater må være inne innen 1. mars.		
KONKLUSJONER		
GJØREMÅL	ANSVARLIG	TIDSRISTDATOER
Utsettes til neste styremøte		

SAK 76/16**NETTSIDE**

DISKUSJON		
WEB- jobber med å få til en jubileumsside og hjemmesiden.		
Forslag om å trekke ut resultater fra data fra NKK, vedr data på rypebestanden/ antall fugl/oppflukter for å få en oversikt over rypebestanden er ikke umulig men kan være vanskelig. Dette vil være av alles interesse og styret mener det er en sak for RU.		
KONKLUSJONER		
GJØREMÅL	ANSVARLIG	TIDSRISTDATOER

SAK 77/16**EVENTUELT**

DISKUSJON		
<p>Mottatt mail fra Robert Gill vedr Epilepsi, Avlsrådet har gitt tilsvar på denne</p> <p>Kalender 2018 – Inger-Lill ønsker avløsning og Odd Løvseth vil bli forespurt. Det igangsettes ny foto konkurranse da dette engasjerer medlemmene.</p> <p>Powepointpresentasjonen – Ragnhild og Torstein har jobbet noe med denne og ønsker nå at det kan være et tema på Distriktsamlingen i mai.</p> <p>NM-lag dekken for 2017 – Vi kjører samme som i fjor- Ann-Karin bestiller</p> <p>Lokasjon repmøte 2017 – blir Garder Kurs og Konferansesenter</p> <p>Materialforvalter - Hengeren står nå hos Sven-Tore, Ragnhild forespør aktuelle kandidater til oppgaven som materialforvalter.</p> <p>Det har kommet kommentarer på at på FB- siden NPK Jubileumsprøve så ser det ut som at prøven har vært. Siden har endret navn og info og bilder der er fra Årets Hovedprøve/Derby</p>		
KONKLUSJONER		
GJØREMÅL	ANSVARLIG	TIDSFRISTDATOER